

No. 1610. CONVENTION ON THE DECLARATION OF DEATH OF MISSING PERSONS. ESTABLISHED AND OPENED FOR ACCESSION ON 6 APRIL 1950 BY THE UNITED NATIONS CONFERENCE ON DECLARATION OF DEATH OF MISSING PERSONS¹

Nº 1610. CONVENTION CONCERNANT LA DÉCLARATION DE DÉCÈS DE PERSONNES DISPARUES. ADOPTÉE PAR LA CONFÉRENCE DES NATIONS UNIES SUR LA DÉCLARATION DE DÉCÈS DE PERSONNES DISPARUES ET OUVERTE À L'ADHÉSION LE 6 AVRIL 1950¹

TERMINATION

The above-mentioned Convention ceased to have effect on 24 January 1972, in accordance with article 1 of the Protocol² for the further extension of the period of validity of the Convention, opened for accession at New York on 15 January 1967.³

Registered ex officio on 24 January 1972.

EXTINCTION

La Convention susmentionnée a cessé d'avoir effet le 24 janvier 1972, conformément à l'article 1 du Protocole² progeant à nouveau la validité de la Convention, ouvert à l'adhésion à New York le 15 janvier 1967³.

Enregistré d'office le 24 janvier 1972.

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 119, p. 99; for subsequent actions, see references in Cumulative Indexes Nos. 2 to 5, 8 and 9.

² *Ibid.*, vol. 588, p. 290.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 119, p. 99; pour les faits ultérieurs, voir les références données dans les Index cumulatifs n^{os} 2 à 5, 8 et 9.

² *Ibid.*, vol. 588, p. 291.